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Povestiri importante, fapte importante, care 

clarifică lucrurile pe care nu le-am auzit la 

școală. Nu am primit curricula. Nu le-au 

predat nici măcar în învățământul 

superior. Am predat în fața profesorilor de 

istorie. De ce Hitler ura evreii? Ce voia 

de la ei? Cum l-au deranjat? Dar totul este 

scris aici în Mein Kampf . Această carte a 

fost publicată abia recent, tocmai a fost 

aprobată pentru a fi tradusă în limba ebraică 

(limba mea).  A fost interzisă toți acești 

ani. Dar există o traducere anterioară făcută 

de Yad Vashem. 

Hitler afirmă în cartea sa că evreii sunt 

comuniști. Ei au făcut Revoluția Rusă. Au 

ucis acolo 30 de milioane de ruși (Alex 

Solzhenitsyn pretinde 66 de milioane.) Pe 

toți cei care erau inteligenți, într-un mod 

crud și îngrozitor, și acesta este planul lor 

pentru întreaga lume. 

Următoarea țară este Germania. Ei au 

întemeiat partidele comuniste și socialiste 

germane, și asta este adevărat. „Dacă nu le 

vom înfrânge acum, ne vor elimina și vor 

sacrifica încă 20 de milioane, toți oamenii 

inteligenți”. Și așa au mers din țară în 

țară. În cele din urmă, singurii rămasi 

inteligenți ar fi evreii. Iar el (Hitler) o repetă 

de mai multe ori, nu face nici o greșeală.  

Și are dreptate. 

Revoluția rusă a fost făcută de evrei. Armata 

rusă a fost construită de Troțki, un geniu 

incredibil, un antisemit ca nici un altul. El a 

creat divizia evreiască a Partidului Comunist 

(Rus), care raportau/ pârau inclusiv pe tatăl, 

mama, fratele și fiul lor, pe oricine deținea 

un Siddur sau chiar o carte de învățare 

evreiască, ca să nu mai vorbim de Tefilin sau 

Mikveh. El (Troțki) a distrus totul cu 

ajutorul evreilor, dar și al rușilor. În prima 

imagine a guvernului rus, din 13 membri, 6 

erau evrei. 

Cine a fondat KGB-ul?  Evreii. Deci, totul 

este scris în mod clar. El (Hitler) nu-i ura pe 

evrei pentru că aveau ” Peos„. Nu i-a urât 

pentru că indeplineau Mitzvoth, îi ura 

pentru că sunt comuniști.  El scrie clar: 

„Evreii au distrus religia și credința.” Ei au 

răspândit în Germania erezia. „Așa scrie el 

…” Mă simt ca mesagerul lui Dumnezeu ca 

să extermin evreii, pentru că ei nu cred în 

El.” (Hitler) scrie acest lucru (în Mein 

Kampf ). 

Acum înțelegeți de ce nu predică (cartea) în 

școli? Pentru că cine scrie programul de 

învățământ… aceiași oameni de stânga.  

Bineînțeles că nu vor scrie că Hitler a vrut 

să-i omoare pe evrei deoarece sunt 

moștenitorii stângii și ai marxismului, 

comunismului și leninismului. Dar asta 

scrie Hitler. Ei (evreii) au distrus toate 

valorile (republica Weimar). Literatura și 

teatru otrăvite.  Cine a facut 

acesta? Torah- evrei nepracticanți au otrăvit 

teatrul german? 

Din cele 9 mari ziare germane 7 au fost 

deținute de evrei. A fost unul dintre marii 

compozitori, Wagner, a cărui operă este încă 
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interzisă pentru a fi jucată, până acum este 

interzis (în Israel). Pentru că era antisemit, 

cu mult înainte de epoca NAZI. 

Am fost foarte interesat să știu ce a spus cu 

adevărat (Wagner). Așa că Universitatea 

Ebraică a publicat cartea tradusă în 

ebraică. El scrie: „Nu-mi plac evreii. Cei 

religioși, nu-mi plac. Dar ce îmi pasă? Evreii 

care au părăsit Tora și Mitzvotul și se arată 

precum gentili (non evrei), pe aceștia îi 

urăsc. Pentru că ei s-au amestecat în 

societatea noastră și ne distrug cultura și 

poezia, și ființa noastră germană. Cei care  

s-au convertit la creștinism, îi văd 

drept coloana a cincea. Tradatorii care vor 

distruge națiunea germană, dacă nu ne 

apărăm de ei de acum, ne vor 

termina. Deoarece sunt deghizați în 

germani, dar nu sunt germani, ei sunt (încă) 

evrei. (s-a întâmplat și în Spania 

medievală)” 

Deci înțelegi de ce este interzis aici (Israel) 

să înveți despre el (Hitler sau Wagner) și ce 

spun ei?  Doar cum toată lumea 

urăște legile Nuremberg fără măcar să le 

cunoască. (Rabinul face gest de dezgust.) 

La Nuremberg s-a spus că un evreu nu se 

poate căsători cu gentil (non evreu), lucru pe 

care școlile de aici îl numesc rasism. A spune 

că un evreu este diferit de un gentil (non 

evreu), este considerat rasism în această 

țara, din păcate. Nuremberg a copiat ceea ce 

este scris în Torah. Wagner tocmai a spus ce 

este scris în Torah. Că evreul este evreu, 

chiar dacă poartă o mască, chiar dacă se 

convertește la creștinism. „Un evreu care a 

păcătuit este încă un evreu” (Wagner) scrie:                         

      „Voi sunteți oameni milostivi.  

Noi suntem oameni cruzi. Voi distrugeți 

cultura noastră. „ Da, așa scrie Wagner. 

Prin urmare, întreaga sa carte este 

îndreptată împotriva compozitorului evreu 

(Felix) Mendelsohn, al cărui tată s-a 

convertit la creștinism și l-a botezat în 

biserică la vârsta de 5 ani. El (Wagner) îi 

scrie (lui Mendelsohn): „Ascultă, crezi că 

dacă vorbești limba germană, și te-ai 

convertit la creștinism, ești german?  

Nu! Poezia ta este ca un plâns de copil, 

muzica ta nu este autentica (nu este 

germană) și ne otrăvești cultura, pentru că 

oamenii cred ca este vorba de o muzică 

germană. 

Muzica germană este plină de mândrie și nu 

puteți să o imitați. Și de aceea ești numit 

dușmanul culturii germane.” Nu-i așa că 

(Wagner) are dreptate? Desigur că are 

dreptate! „Tu ne alegi din toate națiunile”, 

adevărat, noi (evreii) suntem umili, 

milostivi, timizi, într-adevăr. Aceasta este 

sursa noastră de mândrie. 

Așa că înțelegeți că lucrurile nu s-au petrecut 

la întâmplare, nu este o coincidență, că nu  

s-au întâmplat fără avertismente. „Păcatele 

noastre ne-au trimis în exil, afară din țara 

noastră”. Și mulțumim lui Dumnezeu că  

ne-am întors (în Israel) și trebuie să fim 

atenți să nu repetăm aceleași greșeli și să fim 

asimilați chiar aici și să dăm dovadă de stimă 

de sine în fata gentililor (non evrei) si să nu 

aratăm că aspirăm sa fim ca ei. 

Am venit în această lume ca să fim diferiți, 

am fost creați în această lume pentru a fi 

evrei, iar întregul nostru scop este să fim cu 

Dumnezeu. Oricine vrea cu adevărat să fie 

cu Dumnezeu, Dumnezeu este cu el. În orice 

loc. În vremuri bune și rele, aici sau în alte 

părți și doar Dumnezeu poate să pună capat 

suferinței noastre și să spună “Ajunge”.  

În orice formă și în orice situație sau în orice 

loc, putem avea dreptul la mântuire și 

fericire veșnică 
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Compilare - redactare de George 

Mandicescu. 

             PS: Risc un comentariu de suflet 

 

“Acum un an, recunoșteam în cartea scrisă și 

tipărită – Catalogul promoției 1960 - că mai 

înainte, nu cunoșteam ca lumea mai nimic 

din “ Chestiune evreiască “. Am citit în acest 

an (citit nu studiat) mai tot ce mi-a căzut în 

față ochilor și azi pot spune că am ceva 

cunoștințe bune despre  problematica 

amintită. O voi adânci cât oi putea și în 

continuare. Nu am ajuns să-i urăsc pe evrei 

și sigur nu o voi face nici în viitor, cu toate 

cele atât de multe materiale net 

incriminatoare citite, mai întâi pentru 

simplu fapt că azi eu nu mai pot urî pe 

cineva, chiar dacă îmi va declara că e 

dușmanul meu de moarte, încercând să-mi 

strice și ultimele zile pământene. Nu-mi 

permit în timpul rămas de trăit, atâta cât o 

fi, preocupări pentru asemenea nimicuri. 

Nu-mi permit a duce saci, mai grei sau mai 

ușori, pe umerii mei, când partea cealaltă 

poate nici nu știe sau nu se sinchisește. Dacă 

n-am urât pe cineva până la 86 de ani nu o 

voi face sigur nici în continuare. Nu se vor 

putea bucură de o asemenea atenție nici 

măcar Putin sau Hamas: aș dori doar să 

dispară pentru veșnicie, să fie condamnați 

și faptele lor să nu se mai poată repetă 

niciodată. 

Realitatea evreiască nu-i de azi, de ieri și a 

lupta cu ea- întru anume sens -  înseamnă a 

lupta cu morile de vânt. N-a avut reușite 

nici Iscusitul hidalgo Don Quijote de La 

Mancha cu ai lui inamici și nu văd cine ar 

putea avea mai multe izbânzi, azi, în 

schimbări privind statutul evreimii 

mondiale. 

Personal invidiez cele atât de multe succese 

ale nației evreiești- din varii domenii- și m-

aș fi bucurat ca măcar o mică parte să fie și 

ale neamului meu românesc. Pentru că eu 

nu pot crede în marota de a fi ei aleșii lui 

Dumnezeu - că ei L-au ales a fi a lor e de 

apreciat -, consider că datoria tuturor 

neevreilor e de a  le studia existența și a-i 

copia în cele bune cât mai mult posibil “ 

 

Comentariu 

 

Evreii nu luptă cu morile de vânt .   

Evreii nu sunt cu nimic inferiori/superiori 

altor etnii. Am avut ambiția să ne păstrăm 

limba și credința monoteistă timp de 

milenii. Nu există neam care a reușit această 

performanță. Lupta pentu supraviețuire  

ne-a călit pe axa timpului. Alfabetizarea a 

permis comunicarea comodă între triburi, 

orașe, sate , țări în timp ce Europa era în 

negura neștiinței. Am avut avantajul unor 

perioade de înflorire și suuces economic. De 

conviețuire în pace cu Spania, Italia, Turcia.  

Întorși înapoi în țara Israel am provocat 

arabii locali și cei din jur. Am construit o țară 

modernă din nimic. O democrație, o armată, 

o economie de succes. Pe de altă parte am 

ignorat mentalitatea vecinilor, ne-am 

separat de ei și nu am reușit in 75 de ani de 

existență să producem o pace consistentă ci 

numai ură și beligeranță. Ne-am separat 

intern, în grupe și clici interesate, prost 

conduse de un guvern penibil, inapt, și duși 

la exasperare de hărțuieli interne și externe 

culminate cu CRIMA DE LA 7 OCTOMBRIE. 

Există probleme care NU AU SOLUȚII. 

Israelul este vizat și vânat. Ca în toată istoria 

vom supraviețui și de data aceasta. NR 
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